

Date: 19 February 2026

Ref: COMP/856

التاريخ : 19 فبراير 2026

المرجع : COMP/856

Dears/ Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع / افصاح معلومة جوهريّة

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 and its amendments regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الافصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attached :Disclosure of Material Information Form.

نرفق لكم نموذج الافصاح عن معلومة جوهريّة.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

عصام عيسى العسوسي
Issam Issa Al Asousi
الرئيس التنفيذي لقطاع شؤون الشركات
Chief Corporate Affairs Officer

نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date:	2026-2-19	التاريخ :
Name of The Listed Company:	اسم الشركة المدرجة	
Kuwait Telecommunications Company stc	شركة الاتصالات الكويتية stc	
Disclosure Title	عنوان الإفصاح	
Disclosure of Material Information	إفصاح معلومة جوهرية	
The Material Information	المعلومة الجوهرية	
We would like to inform you that the Board of Directors of Kuwait Telecommunications Company stc has approved the following decision: Appointing Mr. Ahmad AL Murad as Acting Chief Business Excellence Officer Effective as of the date hereof.	نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc قد اتخذ القرار التالي: تكليف السيد / أحمد إبراهيم المراد للقيام بمهام ومسؤوليات الرئيس التنفيذي لقطاع تميز الأعمال اعتباراً من تاريخه.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
No financial effect	لا يوجد أثر مالي	
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained herein and acknowledges that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. This is without any liability on the part of the Capital Markets Authority and Boursa Kuwait regarding the contents of this disclosure. Both entities disclaim any responsibility for any damages that may be incurred by any person as a result of the publication of this disclosure, the permission to publish it through their electronic systems or websites, or from the use of this disclosure in any other manner.	يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهم الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.	

MA